

Referat af bestyrelsesmøde HG-fodbold den 04.10.2021

Deltagere: Bestyrelsesmedlemmer i HG fodbold Tid: d.04.10. 2021 kl. 19.00-21.30 Sted: Klublokalet		Mødeleder: Peter Ditlevsen Referent: Jens-Erik Petersen Særlig indbudt til pkt 3 formand for HIC Michael Kristiansen og centerleder Philip Green. Fraværende med afbud: Ingen- Alle mødt			
	Emne	Hvad skal vi udrette? Formål	Proces	Tid	Beslutning og hvem gør hvad?
1.	Præsentation af bestyrelsen	Kort præsentation af os hver især og vores tilknytning til HG		10	Bestyrelsens medlemmer fortalte om deres CV og deres tilknytning til HG Fodbold
2.	Dagsorden	Godkendelse af den udsendte dagsorden. Punkter kan påsættes mødet inden start	Eventuelle nye punkter til dagsordenen Valg af næstformand	2	Formanden ønskede Sportscollege på som et punkt samt fornyelse af aftale med Seiffert Sport. Punkt 10 Jens-Erik blev valgt som næstformand
3.	Status på klubben	Asbjørn og Michael Helsinghoff orienterer	Vi vil meget gerne have en orientering om status på klubben her og nu. Hvor går det godt og hvor er der problemer	20	Michael Kristiansen og Philip Green fortalte om kommende tiltag omkring fodboldbanerne og samarbejdet med fodboldafdelingen: <ul style="list-style-type: none"> • Renovering af græsbanerne er prioritetsområde • 1 på budget 2022 • Stillads ved måltavle på Seiffert Arena fjernes • Aftale mellem HIC og HG Fodbold vedrørende bande- • reklamer skal fornyes. Måske skal nogle fodboldmedlemmer udføre praktisk hjælp som modydelse. • Kiosken kan flyttes ned til barak bag svømmehal, hvor amerikansk fodbold har holdt til. HIC og fodboldbestyrelsen aftaler nærmere. • Begge parter glæder sig til samarbejdet!

					<p>Søs Abel havde skriftligt fortalt om status i børneafdelingen, hvor der er stor medlemsfremgang og generelt fred og ro, mens Asbjørn Rylund og Michael Helsinghoff orienterede om klubbens øvrige hold, hvor det ser meget fornuftigt ud.</p> <p>Thomas Kruse har udarbejdet en "Trænermodtagelse," som er et glimrende initiativ</p>
4.	Forretningsorden for bestyrelsen	Eftersendes	Den gældende forretningsorden behandles og justeres eventuelt inden godkendelse	5	Den gældende forretningsorden blev med små korrektioner godkendt. Jens-Erik retter til og Forretningsordenen underskrives på næste bestyrelsesmøde
5.	Pressemeddelelse om den nye bestyrelse	Orientering til medlemmer og samarbejdspartnere		5	Et forslag til Pressemeddelelse blev med mindre korrektioner godkendt. Meddelelsen lægges på hjemmesiden og sendes til vore samarbejdspartnere
6.	<p>Økonomi</p> <p>a Status</p> <p>b Budget og forventninger til regnskab</p> <p>c Særlige aftaler</p> <p>d Kontingentsatser U 16</p> <p>e Køb af et veo camera</p>	Tommy Lauth	Vi vil gerne have et overblik over klubbens økonomiske situation herunder hvordan økonomien vil se ud næste år samt hvilke aftaler, der ligger og måske binder os	15	<p>a Klubben har p.t en rigtig god økonomi bl.a. grundet mindre udgifter på grund af coronaen. Nyt kontingentopkrævningssystem lader til at fungerer, som det skal efter lidt indkøringsproblemer.</p> <p>b Regnskabet lader til at fugte med budgettet. Ser pænt ud.</p> <p>c Af særlige aftaler er der trænerkontrakter, Aftale med HIC/Diana trænings- og kampbaner, aftale med regnskabsfører og en halv anpart sammen med NIF om 1. division damer.</p> <p>Tøjaftale og aftale om Seiffert Arena med Seiffert Sport udløber pr 31.12. 2021 og skal genforhandles</p> <p>d Formanden og næstformanden svarer U 16 piger og U 15 drenge vedrørende forskel i kontingentsatser.</p> <p>Kim Jensen blev bemyndiget til at købe et veo-kamara</p>
7.	<p>Udvalg</p> <p>Hvilke udvalg har vi og hvem sidder hvor?</p> <p>Hvem fra bestyrelsen sidder i hvilke</p>	Tommy	<p>Tommy havde fremsendt oversigt med navne på, hvem der sidder i hvilke udvalg.</p> <p>Bestyrelsen skal fordele sig i udvalgene/være repræsenteret/kontaktperson</p> <p>Bestyrelsesmedlem indkalder til første møde</p>		<p>Initiativudvalg: Jacob Normann</p> <p>Sportsligt udvalg: Michael Helsinghoff, Kim Jensen og Henrik Hansen, der indkalder til første møde. Måske skal udvalget deles op.</p> <p>Sponsorudvalg: Tommy Lauth</p> <p>Kioskudvalg: Vivi Bertelsen</p>

	udvalg/har dem som ansvarsområde				Materialeudvalg: Jens-Erik, der snarest indkalder til møde med Martin Møller, Søs Abel, Peter Ditlevsen og Jens-Erik
8.	Træningsbaner fra uge 43 og samarbejde med Diana/HIC	Hvem har overblik og hvem er politisk ansvarlig. Jens-Erik		5	Jens-Erik blev udpeget til kontaktperson til HIC/Diana Træneretværk er et rigtig godt kommunikationsværktøj. som vi bør benytte
9.	Kommunikation	Peter Ditlevsen	Hvordan får vi kommunikeret vores meddelelser og ønsker ud? Ansættelse af en "Pressechef?"	5	Peter argumenterede for, at vi ansætter et ungt medlem, der kan kommunikere med hele klubben via de sociale medier. Hjemmesiden bliver ikke benyttet af så mange og slet ikke de unge!
10.	Sportscollege Aftale med Seiffert Sport	Peter Ditlevsen		5	Peter orienterede kort om aftalen om og muligheden for vore Piger/damers deltagelse på Sportscollege. P.t. har vi ingen deltagere. Til at forhandle en eventuel fornyelse af aftalen med Seiffert sport deltager Tommy, Peter Ditlevsen og John Risager.
11.	Evt. hvor intet kan vedtages men alt drøftes	Mødedatoer	Rullende mødedatoer kunne være: 02.11, 01.12, 13.01, 07.02, 08.03, 06.04, 05.05, 02.06 samt en generalforsamling i august Asbjørn fortalte om møde i Formandslounge. Der er akut dommermangel. Måske skal vi selv tilbyde dommerkursus i samarbejde med SBU/Dommerklubben. Punkter til næste møde bedes sendt til undertegnede senest en uge før mødet		